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sa acoblat o no a la Mutual, segons la práctica 
aconselli.

El Dr. Solé, de Sant Feliu, diu que, acceptai 
l ’esperit per l ’Assemblea, s’acordi prendre-la en 
considerado i que es nomeni una ponència pel 
Conseil.

El Dr. Pujadas accepta aquesta idea, pregant 
que l’estudiï per la propera Assemblea si és pos
sible per unanimitat s’aprovarà d’acord amb el cri
teri del Dr. Solé, per ço que, presa en considera
do, el Conseil haurà de procedir al nomenament 
d’una comissió per estudiar definitivament l’asse- 
gurança de vellesa.

Es llegeix una proposició, que signen els doc- 
tors Francese Oms, Valerià Sierra i Trinitat Crú
zate, on es proposa la creado deis càrrecs de Con- 
sellers adjunts exercits pels directius que hagin 
tingut almenys una reelecció amb el dret d’ésser 
Delegats en les Assemblees amb iguals drets que 
els altres i que formin part del Conseil amb veu i 
vot com els restants consellers sempre que siguin 
cridats pel Conseil ; igualment seran consellers ad
junts els socis de mèrit.

Finalment, es demana que es faci igual a la 

Mutual Mèdica.
La defensa el Dr. Oms, qui creu molt just que 

es dongui aquest dret, que pot èsser beneficios al 
Sindicat, ais Consellers que han demostrat el seu 
valor.

El Dr. Solé, de Sant Feliu del Llobregat, creu 
que en alguns casos una sola reelecció sera insu- 
ficient, puix en algunes ocasions i per casos espe
ciáis s’han reelegit companys que sols portaven 
uns mesos d’actuació.

El Dr. Vives, Secretari, diu que com que la 
proposició entranya una modificado essencial de 
l ’Estatut, tota vegada que modifica restructura de 
les Assemblees. i com que eli es partidari de l ’es- 
perit de la proposició, demana que la proposició 
passi com a moció al Conseil.

El Dr. Montanyà creu que no s’hauria de donar 
vot als Consellers adjunts, sinó solament veu, com 
una mena de Junta Consultiva.

El Dr. Figa diu que, com que seran cridats sols 
en moments excepcionals, és just que se’ls dongui 
vot per donar tot el valor a la seva intervenció. 
Altrament, représentant una modificado d’Esta- 
tuts, créu que no hi ha inconvénient en que es 
converteixi en una moció pel Conseil.

Intervé el Dr. Andreu, qui creu que és un pe-

rill el concedir-los-hi vot i fer-los Delegats en les 
Assemblees, puix dintre uns anys els Consellers- 
adjunts Delegats podrien èsser més nombrosos 
que els Delegats efectius de les Assemblees.

El Dr. Corratgé s’adhereix a les manifesta- 
cions del Dr. Andreu.

Intervé el Dr. Aróla, qui creu que no és neces
sari crear aquesta Junta consultiva, ni modificar 
els Estatuís, per 90 que al final es tracia d’un 
formulisme, puix a la practica sempre es pot de- 
manar consell als antics direcíius.

Els Drs. Roseli, Andreu i Bremon intervenen 
manifestant-se contraris al principi de la propo
sició, per creure’l antidemocràtic i contrari a l ’es- 
perit del Sindicat.

Vistes aqüestes manifestacions, retiren aques
ta proposició.

Seguidament es llegeix una proposició, que sig
nen els Drs. Fontbona i Cabré, que diu: “ Te- 
nint en compie i ben present que avui acaba en el 
sitial de la presidéncia el bon company Dr. Puig 
i Sais, pensant amb el temps d’agraors i de joia 
que amb tanta voluntaí i entusiasme ha porlal en 
aquests anys al sumum de la grandiosiíaí dd  Sin
dical, proposem a l’Assemblea que nomeni una 
Comissió encarregada d’estudiar i proposar amb 
la major activitaí de quina millor manera podem 
els sindicáis mosírar-li el nostre agraiment ben 
cordial, com a ànima que ha eetat de la nostra 
germanor.”

Acabada la lectura de la proposició, que el se- 
nyor Secretari diu que el Consell l’ha acceptada 
sense íenir-ne esment el Dr. Puig, és subraíllada 
amb un nod'rit i llarg aplaudiment.

El Dr. Puig refusa aquesta proposició i diu 
que la major satisfaccio és la del deure complert 
i eli ha fet tot el possible per complir amb el seu 
cárrec.

El Dr. Puig deixa la presidéncia, que passa a 
ocupar el Dr. Presta.

El Dr. Foníbona diu que prou bé s’ha mani
festai l’opinió de l ’Assemblea amb la manera com 
ha estaí rebuda la proposició i que sois procedeix 
nomenar la comissió, que per unanimitat queda 
formada de la segiient manera : Dr. Fontbona i Ca
bré, de Barcelona; Coll, de Girona; Pujades, de 
Lleida, i Andreu, de Tarragona.

Després d’aquest acord, que ha estat subratllat 
amb vives proves d’entusiasme, toma a ocupar la 
presidéncia el Dr. Puig i Sais.


